
 

  

Tidigare motion om solceller 

2017 inkom nedanstående motion: 
Föreningen har ett antal kvadratmeter tak 
Motion 
1) Att föreningen bedömer om det är fysiskt möjligt att sätta upp solceller på taken 
på de fem byggnaderna 
2) Att om föreningen om den anser att punkt 1 verkar vara realistiskt utreder hur 
detta skulle utformas och vilken ekonomi det skulle kunna medföra 
 

Styrelsens svar införs årsstämman var: 
Styrelsen har beslutat att göra en s k Energikartläggning. Denna kommer att startas 
så snart som vi har fått ett godkännande av Energimyndigheten. Kartläggningen 
kommer att utreda hur vår energiförbrukning ser ut och även vilka åtgärder/ 
investeringar som kan vara ekonomiskt lämpliga att göra. Detta innefattar även 
förslagsställarens förslag om solceller. 

Styrelsen föreslår att vi bifaller motionen att utreda tekniska och ekonomiska 
förutsättningar för solceller på våra fastigheter 

 

Uppföljning 
Ovanstående har nu utretts och ett tydligt hinder har framkommit för att på ett 
effektivt sätt kunna sätta solceller på föreningens tak. Detta är att föreningen består 
av 7 fastigheter, och enligt gällande regelverk får inte flera fastigheter kopplas 
samman, utan varje fastighet måste ses som en enhet. Detta innebär att föreningen 
skulle få 7 solcellsanläggningar i stället för en. Detta skulle vidare innebära att i 
stället för att kunna fördela den tillverkade elen mellan föreningens hus, skulle den el 
som blir ett överskott i en fastighet behöva säljas tillbaka till marknaden, samt att för 
de hus som har underskott behöva köpa in el. Detta leder till onödiga kostnader. 

Styrelsens förslag är därför att avvakta med installation av solceller till dess att 
regelverket ändrats och att då på nytt undersöka frågan samt göra en ekonomisk 
kalkyl avseende lönsamheten i en sådan investeringen.  

 

/Styrelsen 


